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Vergadering woensdag  26 april 2023 om 19.30 in de Kruisdam. 

 
1. Opening en Welkom: 

Aanwezig zijn: Kas Horstman, Marjolein van Houten en Rob de Graeve 
Afwezig met kennisgeving: René Rovers en Johan Kremer. 
 

2. Aanvullingen op de reguliere agenda: diverse mailtjes die hierna worden 
toegelicht/behandeld. 
 

3. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  
(Marjolein van Houten-v.d. Veen): 

- Er is een evaluatie gehouden van de “Iftar” op 13.4.2023: leerpunten voor 2024 
- Er is een evaluatie gehouden van de Pub-quiz op 21.4.2023: maximaal aantal deelnemers 

in de gaten houden. 

- Cursus Spaans op de maandag overdag in de Kruisdam; is inmiddels gestart   
- Begroting fietsen ralley: goedkeuring door het bestuur. 
- Koningsdagevenementen zijn verzorgd. (taartenbakken en borrelen) 

- Schaken in de Kruisdam: groen licht gegeven door het bestuur om dit verder uit te 
werken. 

- Formule 1: uitrollen als pilot, de eerste op 7 mei 2023  
 
Er worden verder diverse punten behandeld waar de coördinator AenE mee bezig is.  

Zodra die zich lenen voor publicatie aan de wijk en/of vrijwilligers wordt hiervan melding 
gemaakt in het verslag. 

 
4. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  (René Rovers)   

René is met vakantie. 

 
5. Verslag van de bestuursvergadering van 5 april 2023: wordt goedgekeurd.  

 

6. Functioneren van de leden van het bestuur;  
wat gaat goed, wat gaat niet goed, hoe ziet de toekomst er uit voor de leden. 

- Vooralsnog wordt meegedeeld dat Johan Kremer voornemens is te stoppen met al zijn 
activiteiten voor de stichting. Een opvolger wordt gezocht voor de ondersteunende 
functie aan het bestuur  bij het project “doorstroom en Nieuwbouw” in de Meent. 

- Kas Horstman is voornemen te stoppen met het werk als bestuurslid in september 2023. 
Wel wil Kas doorgaan als coördinator van Informatievoorziening en communicatie.  

- Per 1.9.2023 gaat Ute Hoogeveen, wijkregisseur van de gemeente met pensioen. Een 

opvolger wordt gezocht. 
- Binnenkort op 2.5.2023 vindt  er een overleg plaats met de adviescommissie over hoe 

het in de toekomst verder moet gaan met het besturen van de stichting. 
 

7. Vervolg op de Transitie Kruisdam:  

De pleinzaal is nagenoeg gereed en klaar voor gebruik. 
De werkgroep gaat zich buigen over de inrichting en kleurstelling i.s.m. de gebruikerswensen 
en de wensen van de wijkbewoners. De volgende stap die wordt gezet is aanpassing van de 

barruimte. Hiermee wordt zo spoedig mogelijk gestart. 
De totstandkoming van het herinrichtingsproject Plein zaal  is mede te danken aan een 

donatie van het “VSB-fonds Iedereen doet mee”. 
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8. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  

- Advies van de advies commissie omtrent een bijdrage in de kosten door clubs:  
is nog steeds een punt van aandacht. 

- uitkomst aangevraagde subsidie bij Zon MW inzake de organisatie van een 
Alzheimercafé: 
nog geen bericht ontvangen. 

- aantrekken nieuwe bestuursleden:  
LSA en gemeente willen zich hiervoor inzetten net als wijkbewoners Joost Nachbahr en 
Gerard Bierlaagh. 

Kas Horstman wil graag participeren in het traject, eerstvolgend overleg op 2.5.2023. 
- Akkoordverklaring aanleg speelveldje tlv. budget bsc.: 

Het bestuur is akkoord gegaan met de herinrichting van het speelveldje.  
De kosten worden ten laste gebracht van het budget Buurtsportcoach 2023. 

- uitleen (medische) hulpmiddelen, aanbod voor het houden van een workshop van 

Kersten Hulpmiddelen: 
Hiervoor is overleg nodig met derden (de Meentwerf) Onze wijkregisseur maakt hiervoor 

een afspraak.  
  

9. Ontvangen mailtjes met als vervolgactie:       

- Overleg met de werkgroep AED en het bestuur: 
Er zal een overleg worden georganiseerd omtrent de inrichting, structuur en werkwijze 
van de beheer commissie. Aktie hiervoor ligt primair bij de AED-groep.   

- Verkoop van drankjes in de Kruisdam: (besluit van het bestuur vraag/aanbod) 
Nogmaals wordt het besluit in herinnering gebracht dat alleen datgene wordt 

geschonken waar periodiek vraag naar is. (onderdeel van het horecaproject) 
- Zelf meegenomen etenswaren mogen in de Kruisdam niet worden genuttigd.  

Bij vragen kan men terecht bij de functioneel beheerder.   

- Er wordt onderzocht of er een bellijst kan worden samengesteld voor zorg en welzijn 
inclusief het wijkcentrum. Eerstvolgend overleg hierover is op 1.5.2023 
  

10. Rondvraag 

11. Volgende vergadering: woensdag  10 mei 2023  om 19.30 in de Kruisdam    

12. sluiting! 

 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  
Het staat iedereen vrij om nadere informatie te vragen aan het bestuur indien 

de notulen (te) onduidelijk zijn. 
Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  bestuur@hilversumsemeent.nl 


